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Abstract (en)
The wrench consists of an elongated outer housing (2) in which the wrench head (1) turns on a pivot (12) and an axially-moving pusher (3) is
pressed towards the head by a graduated spring (4). It has a first roller (22) designed to reduce friction between the pusher and the housing and
interacting with a flat track (16) inside the housing, and a transmission coupling (13) between the head and pusher. The roller is cylindrical in shape
and interacts with a second flat track (20) on the outer surface of the pusher. One of the two tracks has sides which interact with the ends of the
roller, while the other one is wider. At the other end of the pusher and on the opposite side there is a second contact member e.g. in the form of a
second roller (23) and track (17) similar to the first.

Abstract (fr)
Cette clé comprend un corps extérieur (2) de forme allongée dans lequel la tête (1) de la clé est articulée autour d'un pivot (12); un poussoir (3)
mobile axialement dans le corps extérieur et sollicité vers la tête par un ressort taré (4); et au moins un premier élément roulant (22) destiné à
réduire le frottement lors des déplacements du poussoir. L'élément roulant (22) est un rondin cylindrique dont la surface périphérique roule d'une
part sur une première piste plane (16) solidaire du corps extérieur et qui est pressée contre cette piste lors de l'application du couple, et d'autre part
sur une deuxième piste plane (20) ménagée sur le poussoir. Application aux clés à cassure et aux clés à déclenchement. <IMAGE>
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